

-	Mødedirigent:	Tenna Sigvardt	Referent:	Tenna Sigvardt
---	---------------	----------------	-----------	----------------

Mødedeltagere:		Deltaget	Afbud
Tenna Sigvardt	Forkvinde	x	
Christina Faarborg Christensen	Næst forkvinde/kassér	x	
Camilla Iversen Brandt	AB-medlem	x	
Nicolai Otto Mønsted Hermansen	AB-1. suppleant	x	
Gæst - Jens Christian Kjær – GB – jck@gb.dk	Afdelingskonsulent	x	
Gæst - Henrik Kjeldsen – GB – hek@gb.dk	Driftschef		
Gæst – Tina Agerskov – GB – tia@gb.dk	Grøntafdelingen		
Gæst - Marianne Heide – GB – mh@gb.dk	GB Direktør		

Referat

1. Godkendelse af dagsorden
- Ja
2. Godkendelse af referat fra sidste møde
- Ja
3. Aktivitetslisten
- [Afd. 32 - Lindeskoven.xlsx](#)

4. Nyt fra driften	Ansvarlig person	Tidsfrist
✓ Rød kasse til farligt affald, rykker for at den sættes i storskralsrummet, ved siden af Porcelæn og Elektronik (Mario fortæller at han har rykket for denne og at ”fyren” havde glemt det. Men måske den er på vej?)	Tina	Lige så snart den kan skaffes
✓ Affaldssorteringsguide i plakat størrelse i Storskralsrummet?	Tina	Skrevet i Aktivitetslisten.
✓ Flise belægning med SF sten i resten af afdelingen. Kan vi få dette i aktivitetslisten? Så vi har det som et mål.	JC	Når der er penge til dette 😊 og det er der først igen i 2026.
✓ Vaskeriet. Små indkøb vi lige vil holde øje med også huskes 😊 Glemte tøjspand. Høj stol til de som ikke kan komme op af de lave stole. – Er på vej i uge 24.	Tina	Når varerne kan skaffes.

5. Henvendelser fra beboere	Ansvarlig person	Tidsfrist
✓ Lugt gener fra kloakkerne – Er dette en opgave der ligger til Driften eller er det så stor en post at dette overgår til Aktivitetslisten dvs JC Vi vil gerne lige vide hvad der gør at det skal på aktivitetslisten? Er der noget vi skal være obs på? Beboer info evt? Den tager vi til juni. Er der nogen der observerer rotter i afdelingen, bedes man rette henvendelse til Kommunen.	Driften/JC Dette er både en opgave for driften og en der skal i den nye aktivitetsliste. Den står til udskiftning i ppv-planen i 2034.	10. Jun
✓ Mangler referater fra Bestyrelses møder på nettet. Sidste referat er fra sep. 2024.	Driften	NU 😊

✓	Ladestander gruppen mødte op til en diskussion om en udvikling af den nuværende situation.	Bestyrelsen	Efter mødet.
-	Der bliver åbnet for de sidste to ladestandere. Men plastposerne på skiltene til de pladser forbliver tildækket. Pladserne er til alle slags biler, alle må hold der.		
-	Ladestander gruppen bliver lagt op på Lindeskoven igen i håb om flere medlemmer.		
✓	Belysningen i Lindeskoven har været svigtende forskellige steder på forskellige dage. Kan vi få en status at videre give til beboere der undrer sig og ønsker en melding via Bestyrelsen.	Driften	10. Jun
-	Vi er ved at være igennem alle fejlene. Men tålmodighed skal der til for vi SKAL igennem denne fejlsøgning.		
6. Nyt fra bestyrelsen		Ansvarlig person	Tidsfrist
✓	Kan vi få åbnet op så alle medlemmer af bestyrelsen kan deltage til Samarbejds møde?	Marianne/Henrik	Svar ønskes 10. Jun
✓	Paraplyens fremtid drøftes på baggrund af brev fra Marianne Heide d. 26/5. Møde dato for drøftelse med GB.	Bestyrelsen	Svar gives i Jun referatet
-	Hvor er den originale aftale? Hvad går den ud på?		
-	Kan afdelinger der bruger huset blive dem der fremover finansierer det?		
-	Hvad er der af økonomi som vi overtager?		
-	Hvad er der af muligheder for anvendelse af huset?		
-	Hvad ligger der aftaler i huset, mht opsigelse eller deslige?		
-	Forslag: GB har huset, men alle afdelinger skal være med til at betale udgifterne.		
-	Forslag til Møde torsdag d. 19/6 kl 17.00		
✓	Budget for forslag 2026	Bestyrelsen	D. 10/6 efter endt mødet svares Malene.
✓	Ekstraordinært Afdelingsmøde 25.03.25 kl: 17.30 – Evaluering på at punkter skal uddybes bedre	Bestyrelsen	Til sep mødet
7. Fest & Aktivitet i afdelingen		Ansvarlig person	Tidsfrist
– HUSK AT BRUGE OPSLAGSTAVLEN PÅ VASKERIET – HUSK AT SØGE BIDRAG FRA DEN LILLE BUTIK –			
✓	Sankt Hans 2025 – IDE?!? Invitation til at beboerne går i samlet flok kl. 18.00 mod Byparken for at se bål. Alle tager egen ”sager” med. Vi inviterer kun til at mødes og gå turen sammen.	Bestyrelsen	Jun mødet
✓	Halloween 2025	Bestyrelsen	Sep/Okt mødet
✓	Juleudsmøknings konkurrence 2025	Bestyrelsen	Nov mødet
✓	Juletræet tændes – 1. december 2025 Husk 4xlyskæder til buskene Flere lys generelt Leje af julemand	Bestyrelsen	Nov mødet
8. Årshjul		Ansvarlig person	Tidsfrist
✓	Repræsentantskabsmøde med overnatning 14/15.06.25 Har vi noget til dagsordenen? Under evt?	Tenna tilmeldt	Tilmelding inden 19. maj
✓	Budgetmøde	Bestyrelsen	12.08.25 16:30
✓	Afdelingsmøde for Afd. 32 Camilla Iversen Brandt (Best. medl.) – Genvalg Christina Faarborg Christensen (Best. Medl.) – Genvalg Nicolai Otto Mønsted Hermansen (Supp.) – Genvalg Jimmy Rosenkilde opstiller Mette Rasmussen opstiller Se evt. Mail fra Katrine	Bestyrelsen	02.09.25 17:30

Forslag: Ved misbrug/udlån af vaskeri brik til andre end Lindeskovens beboere, risikerer man at ens brik lukkes.

✓	Kursus for nye medlemmer i afdelingsbestyrelsen	Nye medlemmer	23.10.25 17:30
✓	Samarbejds møde	Bestyrelsen	17.11.25 17:00
✓	Jubilæum 1986 – 40 års i 2026 – Budget 100.000 kr.	Bestyrelsen	??..??..26

9. Evt.	Ansvarlig person	Tidsfrist
✓ Skilte med regler for brug af vaskeriet , laves af Tenna.	Tenna	
✓ Råderetskataloget – tilføjelse af Pergola i kataloget, fjernelse af skriv om depositum, sendt til Katrine 16/5	Katrine / Tenna	02.09.25
✓ Husorden – Grundlovsdag skrives ind som helligdag hvis der ikke må støjes tidligt om morgenen. – Vaskeri reglerne indskrives.	Katrine	02.09.25
✓ Overdragelseserklæringer – gennemgås og splittes evt op i inde og ude.	Bestyrelsen	02.09.25

Møder med **JC's** deltagelse i **2025** ligger i ~~marts~~, ~~juni~~, august, september og oktober.

Møder med **Tina** og **Henrik's** deltagelse i **2025** ligger i ~~april~~, november.

Med venlig hilsen

Tenna Sigvardt – Clearly Evil Object i Afd. 32

Dagsordenen eller Referatet sendes til drift@gb.dk og til bestyrelsens medlemmer og suppleanter.